
Glumaški večeri ne bodo
ukinjeni

Številni občani so letos spraševali, zakaj ni bilo Glu-
maških večerov v gradu Goričane.

Glumaške večere so doslej vsako leto organizirali in tudi
financirali sindikati medvoških ozdov, v mesecu juniju, ko je
sicer v glavnem povsod kulturno zatišje. Tudi za letos so bili
večeri programsko pripravljeni, žal pa niso bili uresničeni, ker
se organizatorji niso uspeli dogovoriti z vodstvom etnograf-
skega muzeja Goričane o uporabi notranjega dvorišča gra-
du, kjer so bile doslej predstave.

Vodstvo goričanskega muzeja je že v preteklih letih, za-
radi tehničnih in organizacijskih zahtev, programsko krojilo
Glumaške večere. Tako je med drugim zahtevalo, da se vsak
večer takoj po predstavi odstrani z dvorišča oder, vsa tehni-
ka in scena, da ne govorimo o ostalih prostorih (razen hišniš-
kih), ki jih ni dovolilo uporabljati. Večja gledališča ali vsaj tis-
ta, ki so imela nekaj več scene, niso mogla gostovati. V »pre-
tirani« skrbi za grad je prihajalo z vodstvom do konfliktov, do-
kler letos niso končno odpovedali gostoljubja. Organizatorji
že iščejo nove možnosti za organiziranje Glumaških večerov,
v prihodnjem letu. Poskus, da bi bil grad kaj več kot muzej,
so opustili, kakor tudi poskus, da bi v njem zbudili Trnuljčico,
ki bo morala počakati na novega viteza reševalca.
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